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Van de redactie

De herfst is al weer 

aangebroken, ook aan de 

Crooswijksebocht. We kunnen 

terugkijken op een mooie zomer 

waar we heel wat dagen buiten 

konden roeien. 

Marian Dozy heeft in deze 

nieuwsbrief een mooie terugblik 

geplaatst op de afgelopen 

heerlijke zomermaanden.

Ook lezen jullie een interessant 

verhaal over Edo Maas, een 

roeier die twee keer per week in 

een skif traint om wellicht door 

te stomen naar de ploeg van de 

paralympics. We houden jullie 

op de hoogte.

Tevens heb ik mogen ervaren 

hoe het is om met Joan van de 

maandaggroep een wandeling 

te maken door het hart van 

Rotterdam. Aanrader..! Ze heeft 

eerder iets eerder verteld over 

de organisatie waarvoor ze als 

vrijwilliger werkt.

Heb je nog wat bijzonders te 

melden in de volgende 

nieuwsbrief? Een mooie foto 

misschien? Laat het me maar 

weten via mijn mailadres 

j.vermaak2@gmail.com

Jan Vermaak

Hoofdredacteur

mailadres: info@roeivalidatie.nl     website: www.roeivalidatie.nl

Van de voorzitter  (nog één keer…)
Beste roeiers, vrijwilligers,

Begin dit jaar ben ik geveld door een bacterie die mijn hart heeft 

aangetast. Half april onderging ik een spoedoperatie in het 

LUMC te Leiden. Daar heeft men het hart weer redelijk kunnen 

herstellen, maar de bacterie is gebleven. Vanaf die tijd heb ik 

veel tijd in het ziekenhuis doorgebracht. Daar is met vele 

cocktails antibiotica geprobeerd de bacterie te stoppen.

Helaas is dat nog steeds niet gelukt. Het voorzitterschap heb ik 

dit jaar door de vele ziekenhuisopnames niet kunnen uitvoeren.

Ik ben dankbaar dat de andere bestuursleden mijn taken al die 

tijd hebben waargenomen.

Nu ik van de doktoren heb vernomen dat volledig herstel er niet 

meer in zit, heb ik het bestuur gevraagd een nieuwe voorzitter te 

zoeken. Dit is nu opgestart en uitgezet bij de roeiverenigingen in 

Rotterdam.

In december ben ik inmiddels al weer 6 jaar uw voorzitter. Het 

voorzitterschap heb ik die jaren met heel veel plezier gedaan.

Ook de contacten met roeiers, vrijwilligers, bestuursleden, de 

Vrienden van Roeivalidatie, Stichting Roei Accommodatie 

Crooswijksebocht en andere instanties zijn daar debet aan.

En daarbij niet te vergeten de samenwerking met Jan Vermaak 

die via de Nieuwsbrieven en de Website de communicatie 

verzorgt en iedereen van informatie voorziet.

Met onze voordeurdeler Rijnmond is in die jaren ook een goede 

vriendschapsband ontstaan. Vele vernieuwingen waren mogelijk, 

zoals de uitbreiding van de trainingsruimte en vergroting van het 

terras. Ik dank iedereen voor de plezierige samenwerking en 

hoop, als mijn gezondheid dat toelaat, u binnenkort weer te 

ontmoeten aan de Crooswijksebocht.

Hartelijke groet, Paul de Waal

mailto:j.vermaak2@gmail.com
mailto:info@roeivalidatie.nl
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Bestuursmededeling

Zoals velen van jullie inmiddels weten 

heeft Paul de Waal, onze voorzitter 

sinds 2016, zijn bestuurstaken 

gedurende afgelopen zomer wegens 

zijn gezondheid op een laag pitje

moeten zetten en was hij - hoewel 

steeds belangstellend en betrokken – 

noodgedwongen meer op afstand bij 

SRV betrokken.

Inmiddels heeft Paul ons gevraagd uit 

te kijken naar een nieuwe voorzitter 

aan wie hij zijn verantwoordelijkheden 

op korte termijn kan overdragen. Het 

bestuur heeft de werving van een 

nieuwe voorzitter op basis van een 

helder profiel dan ook onmiddellijk ter 

hand genomen en de vacature breed 

in ons Rotterdamse netwerk van 

roeiverenigingen uitgezet.

Mochten jullie goede suggesties in dit 

verband hebben, of misschien zelfs 

een geschikte kandidaat weten, 

aarzel dan niet en neem contact met 

ons op via ons mailadres 

info@roeivalidatie.nl

Wij zullen ons uiterste best doen een 

goede vervanger voor Paul te vinden 

en wij wensen hem het allerbeste 

voor de komende tijd.

Namens het bestuur,

Pim Ruoff, secretaris

Op dinsdag 11 oktober 2022 hebben de 

vrijwilligers van SRV een prachtige excursie 

meegemaakt op de Maasvlakte bij Futureland.

Marian Dozy had de organisatie in handen en 

alles is prima verlopen. We reden met eigen 

auto’s naar Maasvlakte 2, waar we met koffie 

werden ontvangen. Na een boeiende uitleg in de 

filmzaal over het hedendaagse containervervoer,

stapten we allemaal over in een rondvaartboot, 

die ons alles liet zien over deze ultramoderne 

wijze van werken in de Rotterdamse havens.

Iedereen genoot met volle teugen….!

Vrijwilligersdag 2022

Wat hier allemaal gebeurt en wat er in de 

toekomst nog staat te gebeuren…. , daar sta je 

niet bij stil. Ongelooflijk. In de loop van de 

middag kwam iedereen voldaan weer thuis. 

Voor een video van twee minuten klik naar onze 

website www.roeivalidatie.nl (Laatste Nieuws)

http://www.roeivalidatie.nl/
http://www.roeivalidatie.nl/
http://www.roeivalidatie.nl/


Terugblik

Inmiddels is het herfst en hebben we na een 

regenachtig september nu prachtig

najaarsweer, goed roei-weer dus.

In de afgelopen periode is er volop geroeid 

voor het eerst in twee jaar zonder beperkingen 

van corona, op enkele dagen is een roeidag 

gecanceld vanwege de bizar hoge 

temperaturen. Ook de andere activiteiten 

konden dit jaar weer plaatsvinden.

Op vrijdag 22 april hebben we een lenteborrel 

georganiseerd voor roeiers en vrijwilligers, er 

was veel animo. Het nieuwe terras was nog 

niet klaar maar het was prachtig weer en we 

konden heerlijk buiten zitten.

Eindelijk (door corona steeds uitgesteld) 

konden de nieuwe boten Robbert en Tulp

gedoopt worden. Ada de Mol en Suzanne van 

Almenkerk hebben dit voortvarend ter

hand genomen. Tevens is tijdens de borrel de 

vrijwilliger van het jaar 2022 bekendgemaakt, 

alle waardering en dank voor de inzet van 

Ferdinand Kranenburg voor roeivalidatie. 

De voorjaarsschoonmaak was op 17 mei.

Het was een mooie dag en het was na       

gedane arbeid heerlijk toeven op het nieuwe 

terras. De lunch was zoals vanouds prima 

verzorgd door Ria Tukker en Carien Hoftijzer.

De Vlettentocht kon op 14 juni na twee jaar uitstel 

ook weer doorgaan, het was een geslaagde dag. 

We zijn met drie boten uitgevaren over de Rotte 

en daarna hebben we op ons eigen terras 

gesmuld van de lunch, verzorgd door Ria en 

Carien.

Op dinsdag 11 oktober was onze jaarlijkse 

vrijwilligersdag. Bij Futureland op de Maasvlakte 

werden we ontvangen met koffie en we kregen 

een wetenswaardige presentatie over de 

Maasvlakte. Vervolgens hadden we rond lunchtijd 

een rondvaart door de Maasvlakte met dezelfde 

gids die haar presentatie aan boord vervolgde. 

Het was al met al een geslaagde dag.

Corona is nog niet weg, de berichten over 

besmettingen zijn er nog volop, desondanks is te 

hopen dat we de komende winter kunnen blijven 

roeien op de Rotte.

Marian Dozy

-
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In de zomervakantie heeft Cora tijdens een 

fietstocht door een ongelukkige val haar enkel 

gebroken. Na een lange periode van rust is zij nu 

gelukkig weer wat mobieler. We wensen haar alle 

goeds en hopen haar snel weer te zien op de 

Crooswijksebocht.
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Wandeling met Joan
Op woensdag 5 oktober heeft Joan 

Titarsolej (roeister op de maandag) een 

geweldige wandeling georganiseerd door 

het centrum van Rotterdam. Zij doet dat 

vanuit de stichting “Oren en ogen tekort”.

De hoofdredacteur Jan Vermaak en zijn 

vrouw Geja hebben ervan genoten! De 

start was op de Binnenrotte, waar zij ons 

vroeg om eventjes oogkleppen op te 

doen om zodoende te ervaren, wat het is 

om slechtziend te zijn.

Vanuit de Binnenrotte liepen we naar de Hoogstraat 

en door naar de kubuswoningen. Daar haalde zij een 

voorbeeld uit haar tas van een kubuswoning in 3D, 

om zodoende te voelen hoe de architect het zelf voor 

ogen had, met alle details die je hierbij kon voelen. 

Twee studenten van de Hogeschool voor journalistiek 

liepen ook mee en zij maakten van deze bijzondere 

wandeling een verslag voor hun studie. Ook zij 

vonden het zeer inspirerend. Ze mochten zelfs even 

ervaren hoe het is om met een blindenstok te lopen. 

Toeristen keken ervan op en deden een stap opzij..!

We liepen ook nog even de Markthal in 

om daar te beseffen hoe de geluiden op 

iemand af komen die blind of slechtziend 

is. Ook hiervan toonde zij ons een 3D- 

model. Tot slot gingen we naar het beeld 

van Maarten Toonder, waar zij een goede 

uitleg gaf wat dit beeld voorstelt. Terug 

naar de Binnenrotte, waar zij ons nog 

even trakteerde op een kop koffie. 

Heb je ook belangstelling voor een van 

haar wandelingen over de iconische 

architectuur rond de Blaak, ga dan naar 

de website “Ogenenorentekort.nl” en 

bekijk daar de mogelijkheden van deze 

bijzondere manier van wandelen door 

Rotterdam. Joan: bedankt..!
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Roeier Edo Maas

Deze fanatieke wielrenner heeft op het hoogste 

niveau gefietst bij de profploeg Sunweb van Tom 

Dumoulin. 

Na een noodlottige val met als gevolg een 

dwarslaesie T6 heeft Edo de riemen opgepakt 

om lekker te kunnen bewegen. Sporten in de 

buitenlucht vindt hij nog steeds het mooiste wat 

er is..!  Ook schaatsen heeft hij voor het ongeluk 

veel gedaan bij Leonidas en bij atletiekclub PAC 

heeft hij in zijn jeugd diverse onderdelen 

beoefend.

Na het ongeluk vielen veel sporten af. 

Rolstoelbasketbal, handbiken, skiën, tennis 

vond hij wel leuk, maar hij was liever buiten….!

Door een vriend bij Skadi pakte hij het roeien op. 

Door corona heeft dat wel even stil gestaan, 

maar Lourens stond al klaar om te helpen en 

Kees ging hierin mee. Dit bleek een perfecte 

match. 

“Ze begeleiden mij op alle fronten. Veel dank 

jongens, zonder jullie was dit niet mogelijk….!”

In Amsterdam lag een skif met zijdrijvers en 

daarin traint hij nu twee keer per week bij de 

roeivalidatie aan de Rotte. “Ik heb een vast 

stoeltje nodig om goed te kunnen zitten. Ik roei 

alleen met mijn armen…”

In het dagelijks leven zit hij in het derde jaar 

van de Kunstacademie. Hij heeft een atelier en 

maakt ook grote beelden. Hij hoopt daarin zich 

verder te ontwikkelen. Hij is omringd door 

kwasten, tubes verf, ruwe schetsen op papier, 

stukken linoleum, zelfbedrukte T-shirts en 

sweaters, en zeefdrukken. We hopen dat hij 

het beste er uit haalt, maar zeker ook in de 

roeisport.

Edo aan het zeefdrukken in zijn Rotterdamse atelier
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Rinus Commijs,

vrijwilliger op de vrijdag.

Rinus is vrijwilliger bij de Roeivalidatie geworden 

mede door zijn echtgenote Mieke, die er al jaren 

werkt als vrijwilligster. Hij vertelt oprecht: “Ik kan 

zeggen in samenwerking met de andere 

vrijwilligers dat het helpen van de roeiers heel 

plezierig en dankbaar werk is. We genieten er 

allebei van.

Rinus roeit al 11 jaar bij Rijnmond. Hij heeft daar 

al snel de taak op zich genomen van 

wedstrijdsecretaris. Onlangs heeft hij dat stokje 

overgedragen aan een andere vrijwilliger. 

In die tijd haalde hij ook wat certificaten: Roei-

instructeur 2 en 3. Ook heeft hij met plezier les 

gegeven aan Rijnmonders en geholpen bij het 

behalen van Roei-instructeur 2.

In zijn roeitijd bij Rijnmond deed hij vaak mee aan 

wedstrijden en marathons, o.a. de Elfsteden 

Mararthon en de Ringvaartregatta. 

“Als ik daar aan terugdenk, begint het weer te 

kriebelen hoor, maar ja, de leeftijd begint ook 

op te spelen..haha….! Het waren fantastische 

tijden.

Rinus is in het dagelijks leven een 

pensionado, die nu echt van het leven geniet. 

Voorheen was hij eigenaar van een bruin- en 

witgoed installatiebedrijf. In 2011 heeft hij de 

zaak overgedragen aan zijn dochter en 

schoonzoon.

Bij mooi weer ( maar ook als het wat minder 

is)  is hij nu regelmatig te vinden op de 

golfbaan in Capelle aan de IJssel.

“Een heerlijke sport, ik doe het nu regelmatig, 

en thans ben ik voorzitter van de Regel- en 

Handicapcommissie van de Golf en 

Countryclub Capelle. En wanneer ik daar niet 

ben, dan loop ik hard, ook dat is voor mij een 

heerlijke uitlaatklep.”

Ook in de politiek is hij actief, hij vindt het 

belangrijk om in zijn eigen leefwereld over 

belangrijke zaken mee te denken. Hij staat 

momenteel op de kandidatenlijst van VVD 

Capelle. Rinus is dus zeker een actief 

personage met het hart op de juiste plek..!

Rinus als Rijnmond-roeier actief
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De Vereniging Vrienden van Roeivalidatie heeft 

een eigen nieuw mailadres:

vvr.secretariaat@gmail.com. 

De secretaris van onze vrienden 

is Almy Zwaans.

Onze Vrienden…

Vereniging Vrienden van 

Roeivalidatie (‘VVR’) is de 

afgelopen tijd druk geweest met 

de wisseling van de wacht en het 

inrichten van de administratie. 

Kees van Hussen heeft afscheid genomen en 

Wianka van Dorp en Olaf Smit zijn toegevoegd 

aan het bestuur. Van Kees nemen we nog gepast 

afscheid op een goed moment. Eerlijk gezegd: 

zonder Kees waren veel projecten niet van de 

grond gekomen.

Bij deze Kees, hartelijk dank voor je inzet!

VVR werkt aan meer binding van de leden, het 

vormen van een echte ‘community’: leden die 

betrokken zijn en zorgen voor een financiële 

constante basis. Voor de grotere projecten wordt 

weer contact gezocht met goede doelen fondsen. 

VVR is er tenslotte voor de financiële 

ondersteuning  van Stichting Roeivalidatie, waar 

het échte werk wordt gedaan. 

VVR ziet uit naar een actievere rol en 

ondersteuning van de Stichting.

Olaf Smit, voorzitter

 

VVR werkt aan meer 
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echte ‘community’: leden 

die betrokken zijn en 
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Olaf Smit, voorzitter

Botenschoonmaak
Onze Materiaal Commissaris Hans 

Sijthoff had in oktober een oproep 

gedaan aan alle vrijwilligers wat betreft 

de botenschoonmaak dit najaar. Hij 

stelde voor:  “Ik vraag de medewerking 

van de dagkapiteins en de aanwezige 

vrijwilligers op de dag om twee boten te 

adopteren en deze schoon te maken.

Voor de maandag: 

Aarts Vrienden en Oranje Boven 

Voor de woensdag: 

Con Sprenger en Kralingse Plas

Voor de donderdag: Swit en Row Tarian

Voor de vrijdag: 

Corrie en Crooswijkse  Bocht. 

Vooral de binnenzijde schoonmaken en 

de railtjes en wielen van de bankjes. 

Buiten zijde afspoelen met de borstel. 

Eventuele schades en noodzakelijke 

reparaties melden. Deze oproep van 

Hans is zeker geslaagd. Bedankt allen…!
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Jaaragenda 2023

13 januari vrijdag Nieuwjaarsborrel 

14 maart dinsdag Voorjaarsschoonmaak

6 juni dinsdag Vlettentocht

GEEN ZOMERSTOP Wordt per dag bekeken 

3 oktober dinsdag Vrijwilligersdag

17 oktober dinsdag Najaarsschoonmaak

23 dec t/m 5 januari Winterstop
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De excursie naar Futureland op de Maasvlakte was voor velen een geweldige ervaring.

Deze prachtige foto illustreert zeker de reusachtige containerschepen die hier af- en aanvaren. 

Deze mooie plaat is gefotografeerd door Reginus den Breejen (woensdaggroep)


